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Abstract (en)
To separate documents (14) having different degrees of rigidity from a stack, a separating roller (20) grips the top sheet of the stack in each case in
a non-positive manner to push the said sheet against a slope (18) and to lift it from the stack on the said slope. The separating roller (20) is mounted
so as to be freely movable in a plane parallel to the plane of the stack, so that it rolls a distance away from the slope (18) which depends on the
rigidity of the document on the stack, until the front edge of the sheet can be deflected on the slope (18) for separating. The separating roller (20) is
thereby automatically adjusted to the optimum distance from the slope (18) for the rigidity of the document in question. <IMAGE>

Abstract (de)
Zum Vereinzeln von blattförmigen Aufzeichnungsträgern (14) unterschiedlicher Steifigkeit von einem Stapel greift eine Vereinzelungswalze
(20) kraftschlüssig an dem jeweils ersten Blatt des Stapels an, um dieses gegen eine Schräge (18) zu schieben und an dieser von dem Stapel
abzuheben. Die Vereinzelungswalze (20) ist in einer zur Ebene des Stapels parallelen Ebene frei beweglich gelagert, so daß sie in Abhängigkeit
von der Steifigkeit des Aufzeichnungsträgers auf dem Stapel so weit von der Schrägen (18) wegrollt, bis sich die Vorderkante des Blattes an
der Schrägen (18) zur Vereinzelung durchbiegen kann. Die Vereinzelungswalze (20) stellt sich dadurch selbsttätig auf den für die Steifigkeit der
jeweiligen Aufzeichnungsträger optimalen Abstand von der Schrägen (18) ein. <IMAGE>
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